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Den næste sag på dagsordenen var: 
Første behandling af forslag til lov om ind- 

fødsrets meddelelse. 
(Lovforslag nr. 15. Fremsat 9/10 75). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget henvises til 

indfødsretsudvalget. Hvis ingen gør indsi- 
gelse mod dette forslag, betragter jeg det 
som vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Første behandling af forslag til lov om æn- 

dring af forskellige lovbestemmelser for Færø- 
erne om pristalsregulerede sociale ydelser. 

(Lovforslag nr. 11. Fremsat 8/10 75). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Johan Nielsen (S): 
Dette lovforslag drejer sig faktisk kun om 

en bagatel. Det er 4 af de færøske sociale 
love, nemlig lov for Færøerne om folkepensi- 
on, lov for Færøerne om invalidepension 
m. v. og lov for Færøerne om offentlig sy- 
geforsikring samt lov for Færøerne om bør- 
nebidrag til enlige forsørgere, som vi gerne 
ville have bragt å jour. Vi vil have ydelserne 
reguleret på en anden måde. 

Når jeg understreger, at der er kommet 
en henvendelse fra det færøske lagting og 
landsstyre om at få lovene behandlet herne- 
de, så tror jeg, jeg har sagt alt. 

Så vidt jeg kan skønne, er det ikke nød- 
vendigt med en udvalgsbehandling. 

Kruuse (V): 
Som allerede sagt af den tidligere ordfører 

drejer lovforslaget sig om en ajourføring af 4 
sociale love for Færøerne, lov for Færøerne 
om folkepension, lov for Færøerne om inva- 
lidepension m. v., lov for Færøerne om den 
offentlige sygeforsikring samt lov for Færø- 
erne om børnebidrag til enlige forsørgere 
m. v., i pagt med hvad der er gældende for | 

den øvrige del af riget. Det færøske lagting 
har besluttet at vedtage at anbefale lovfor- 
slaget. Jeg skal på venstres vegne gøre det 
samme. 

Gunner Baunsgaard (RV): 
Lovforslaget, vi behandler her, er jo af 

teknisk karakter. Færøerne er en del af ri- 
get, og de bestemmelser, der er vedtaget her 
og anbefales af det færøske lagting til frem- 
sættelse som lovforslag, vil vi gerne fra det 
radikale venstre anbefale til vedtagelse. Vi 
har ikke noget ønske om udvalgsbehandling. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte til 

anden behandling uden udvalgsbehandling. 
Hvis ingen gør indsigelse mod dette forslag, 
betragter jeg det som vedtaget. (Ophold). 
Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Første behandling af forslag til lov om æn- 

dring af retsplejeloven, udpantningsloven og 
lov om inddrivelse af underholdsbidrag. (Ud- 
læg og udpantning m. v.). 

(Lovforslag nr. 18. Fremsat 9/10 75). 

Formanden: Sammen med denne sag be- 
handles den sidste sag på dagsordenen, nem- 
lig: 

Første behandling af forslag til lov om frem- 
gangsmåden ved inddrivelse af skatter og af- 
gifter m. v. 

(Lovforslag nr. 19. Fremsat 9/10 75). 

Lovforslagene sattes til forhandling. 

Ejler Koch (S): 
De forslag, vi her skal behandle, om æn- 

dring af retsplejeloven og loven om inddri- 
velse af skatter og afgifter, var allerede til 
første behandling her i tinget i 1973. Jeg 
kan, som mit partis ordfører gjorde ved den 
lejlighed, takke ministeren for, at forslagene 
nu er kommet frem, da de efter vores opfat- 


